



**Board of Directors resolutions' disclosure**

The Board of Directors (**Board**) of Muscat City Desalination Company S.A.O.G (**Company**) is pleased to advise the Capital Market Authority, the Muscat Securities Market and the investor community that the following material decisions were passed at a Board meeting held on 27 March 2019:

1. The Board appointed Ahmad Fuaad bin Mohd Kenali as the Chairman of the Board of Directors.
2. The Board appointed Tamer Cankardes as the Deputy Chairman of the Board of Directors.
3. The Board restructured the Audit Committee and Nomination & Remuneration Committee as follows:

Name of Committee	Members	Chairperson
Audit Committee	Ruswati Binti Othman Ajeev. K. Gopinathan	Sultan Obaid Said Al Ghaithi
Nomination & Remuneration Committee	Tamer Cankardes Sultan Obaid Said Al Ghaithi	Ahmad Fuaad bin Mohd Kenali

For Muscat City Desalination Company S.A.O.G

Tomotaka Inoue  
Chief Financial Officer





المدير المالي

الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة

يسر مجلس إدارة (مجلس الإدارة) مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع. (الشركة) إعلان الهيئة العامة لسوق المال وسوق مسقط للأوراق المالية والمستثمرين الاعزاء بأن القرارات التالية قد تم إقرارها في إجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ ٢٧ مارس ٢٠١٩م:

١. قام مجلس الإدارة بتعيين احمد فؤاد محمد كنالي رئيسا لمجلس الإدارة.
٢. قام مجلس الإدارة بتعيين تامر كانكارديس كنائب رئيس مجلس الإدارة.
٣. اعاد مجلس الإدارة هيكله لجنة التدقيق ولجان الترشيح والمكافآت وذلك على النحو التالي:

اسم اللجنة	الأعضاء	رئيس اللجنة
لجنة التدقيق	روسواتي اوثمان اجيف كايالا كاثو جوبنثان	سلطان عبيد سعيد الغيثي
لجنة المكافآت	تامر كانكارديس سلطان عبيد سعيد الغيثي	احمد فؤاد محمد كنالي

وقع بالنيابة عن شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع.

*Tamara*

توموتاكا انو

المدير المالي

